

Mi mennyi 2026-ban?

Munkabérek, illetmények

Minimálbér és garantált bérminimum 2026				
Megnevezés	Bruttó havi bér	Bruttó heti bér	Bruttó napi bér	Bruttó órabér
Minimálbér	322.800 Ft	74.210 Ft	14.850 Ft	1.856 Ft
Garantált bérminimum	373.200 Ft	85.800 Ft	17.160 Ft	2.145 Ft

Helyettes szülői díj legalacsonyabb összege – gyermekenként, fiatal felnőttként	15.000,- Ft/hó
A nevelőszülőt a nevelőszülői foglalkoztatási jogviszonya fennállásának időtartama alatt (függetlenül attól, hogy helyeztek-e el nála gyermeket, fiatal felnőttet) megillető alapidíj legalacsonyabb összege	minimálbér 30%-a 96.840,- Ft/hó
A nevelőszülőt az alapidíjon felül a nála elhelyezett gyermek, fiatal felnőtt után megillető kiegészítő díj minimális összege – gyermekenként, fiatal felnőttként	minimálbér 20%-a 64.560,- Ft/hó
A nevelőszülőt az alap- és kiegészítő díjon felül a speciális vagy különleges ellátási szükségletű gyermek után megillető többletdíj legkisebb összege – a speciális, különleges vagy kettős szükségletű gyermekek után, gyermekenként	minimálbér 7%-a 22.596,- Ft/hó

Munkaadók (kifizetők) által fizetendő közterhek

Szociális hozzájárulási adó	a SzocVo.tv. 1. §-ában meghatározott pénzbeli és nem pénzbeli juttatások után a kifizető, illetőleg (ha az adott jövedelem nem kifizetőtől származik, vagy az adóelőleget a kifizető nem köteles megállapítani) a jövedelmet szerző természetes személy fizeti, mértéke: az adóalap 13 %-a
Rehabilitációs hozzájárulás	a tárgyév első napján a teljes munkaidőben foglalkoztatott munkavállaló részére megállapított alapszabvány legkisebb összegének kilencszerese/fő/év (a 25 főnél több személyt foglalkoztató munkaadók fizetik, a kötelező foglalkoztatási szintből hiányzó létszám alapján; a rehabilitációs hozzájárulás éves összege a kötelező foglalkoztatási szintből hiányzó létszám, valamint a rehabilitációs hozzájárulás szorzata). Összege 2026-ban 2.905.200 forint/fő/év

Munkavállalók által fizetendő közterhek

Nyugdíjjárulék	10%
Társadalombiztosítási járulék	18,5%

Egészségügyi szolgáltatási járulék 2026. január 1. napjától **12.300,-Ft/fő/hó** (410,- Ft/fő/nap)

Súlyosan fogyatékos személyt megillető személyi kedvezmény: a súlyosan fogyatékos magánszemély az összevont adóalapját személyi kedvezménnyel csökkentheti. A kedvezmény összege jogosultsági hónaponként a minimálbér egyharmadának száz forintra kerekített összege, azaz 2026-ban **havi 96.900 forint**. Ha a jogosultság a teljes adóévben fennáll, akkor a teljes évre 1.162.800 forinttal csökkenthető az összevont adóalap. Adóban kifejezve ez 174.420 forint.

Egyes nyugdíjak, nyugdíjszerű ellátások minimuma

Öregségi nyugdíj legkisebb összege	28.500,- Ft/hó
Árvaellátás legkisebb összege	50.000,- Ft/hó
Rokkantsági járadék	63.915,- Ft/hó
Saját jogú nyugellátás és az özvegyi nyugdíj, baleseti özvegyi nyugdíj együttfolyósítási összeghatára	151.985,- Ft/hó
Rehabilitációs pénzbeli ellátás minimális összege – foglalkoztathatóság rehabilitációval helyreállítható	alapösszeg (147.175,- Ft) 30%-a – 44.153,- Ft/hó
Rehabilitációs pénzbeli ellátás minimális összege – tartós foglalkoztatási rehabilitáció	alapösszeg (147.175,- Ft) 40%-a – 58.870,- Ft/hó
Rokkantsági ellátás minimális összege – rehabilitációja nem javasolt, egészségi állapota alapján foglalkoztathatósága rehabilitációval helyreállítható, azonban a komplex minősítés szakmai szabályairól szóló rendeletben meghatározott egyéb körülményei miatt foglalkozási rehabilitációja nem javasolt	alapösszeg (147.175,- Ft) 30%-a – 44.153,- Ft/hó
Rokkantsági ellátás minimális összege – rehabilitációja nem javasolt, egészségi állapota alapján tartós foglalkozási rehabilitációt igényel, azonban a komplex minősítés szakmai szabályairól szóló rendeletben meghatározott egyéb körülményei miatt foglalkozási rehabilitációja nem javasolt	alapösszeg (147.175,- Ft) 45%-a – 66.229,- Ft/hó
Rokkantsági ellátás minimális összege – rehabilitációja nem javasolt, kizárólag folyamatos támogatással foglalkoztatható	alapösszeg (147.175,- Ft) 50%-a – 73.588,- Ft/hó
Rokkantsági ellátás minimális összege – rehabilitációja nem javasolt, egészségkárosodása jelentős és önellátásra nem vagy csak segítséggel képes	alapösszeg (147.175,- Ft) 55%-a – 80.947,- Ft/hó

Egyes pénzbeli társadalombiztosítási ellátások és családtámogatások

Anyasági támogatás (egyszeri juttatás)	az öregségi nyugdíjminimum 225%-a: 64. 125,- Ft ikergyermekek esetén 300%-a: 85.500,- Ft
Csecsemőgondozási díj (CSED)	a naptári napi alap 100%-a, illetve a naptári napi jövedelem 100%-a ha az anya a gyermek születésének napjától számított 90 nap lejártát követően bármilyen jogviszonyban - ide nem értve a nevelőszülői jogviszonyt - keresőtevékenységet folytat, a CSED összege a naptári napi alap, illetve a naptári napi jövedelem 70 %-a.
Gyermekgondozási díj (GYED) Nagyszülői GYED Nevelőszülői GYED	a naptári napi alap 70%-a, de legfeljebb havonta a mindenkori minimálbér kétszeresének 70%-a, azaz 2026-ban 451.920,- Ft a nagyszülő jövedelméből számított a naptári napi alap 70%-a, de legfeljebb havonta a mindenkori minimálbér kétszeresének 70%-a, azaz 2026-ban 451.920,- Ft a nevelt gyermek után járó gyermekgondozási díj alapja a gyermekgondozási díjra való jogosultság első napján érvényes minimálbér 55%-a, azaz 2026-ban a gyermekgondozási díj összege a naptári napi alap 70%-a: 2026. évben napi bruttó 4.143,- forint.
GYES	öregségi nyugdíjminimum 100%-a: 28.500 Ft/hó 2 ikergyermekek esetén 200%-a: 57.000 Ft/hó 3 ikergyermekek esetén 300%-a: 85.500 Ft/hó 4 ikergyermekek esetén 400%-a: 114.000 Ft
GYET	az öregségi nyugdíjminimum 100%-a: 28.500 Ft/hó
Táppénz	a táppénz alapjának 60%-a (folyamatos biztosítási időszak alatt legalább 730 nap biztosításban töltött nappal rendelkezik) a táppénz alapjának 50%-a (az előző pontban meghatározottnál rövidebb biztosításban töltött idő esetében, vagy fekvőbeteg-gyógyintézeti ellátás esetén, vagy, ha a szülő azért vesz igénybe táppénzt, mert 12 évesnél fiatalabb gyermeke kórházi kezelésének időtartama alatt gyermeke mellett tartózkodik a fekvőbeteg-ellátást nyújtó intézményben) a táppénz egy napra járó összege nem haladhatja meg a jogosultság kezdő napján érvényes minimálbér kétszeresének harmincad részét, 2026-ban 21.520 Ft-ot.

Családi pótlék		
összege	2 szülő esetén	1 szülő esetén
1 gyermek után	12.200,- Ft	13.700,- Ft
2 gyermek után (gyermekenként)	13.300,- Ft	14.800,- Ft
3 vagy több gyermek után (gyermekenként)	16.000,- Ft	17.000,- Ft
Emelt összegű családi pótlék összege (tartósan beteg, súlyos fogyatékossgal élő gyermeket nevelők esetén)		
gyermekenként	23.300,- Ft	25.900,- Ft
Nagykorú fogyatékossgal élő gyermeket nevelők esetén		
gyermekenként	20.300,- Ft	

Egyes pénzbeli szociális ellátások

Egészségkárosodási és gyermekfelügyeleti támogatás (EGYT)	Jogosult Az az aktív korúak ellátására jogosult személy, aki az ellátásra való jogosultság kezdő napján egészségkárosodott személynek minősül, vagy 14 éven aluli kiskorú gyermeket nevel – feltéve, hogy a családban élő gyermekek valamelyikére tekintettel más személy nem részesül a Cst. szerinti gyermekgondozási támogatásban, vagy gyermekgondozási díjban, csecsemőgondozási díjban, örökbefogadói díjban – és a gyermek ellátását napközbeni ellátást biztosító intézményben [Gyvt. 41. § (3) bek.], illetve nyári napközis otthonban, óvodában vagy iskolai napköziben nem tudják biztosítani, egészségkárosodási és gyermekfelügyeleti támogatásra jogosult.	Havi összege A támogatás havi összege a családi jövedelemhatár összegének és a jogosult családja havi összjövedelmének különbözete, de nem haladhatja meg a közfoglalkoztatási bér mindenkor kötelező legkisebb összege személyi jövedelemadóval, munkavállalói, egészségbiztosítási és nyugdíjjáradékkal csökkentett összegének 90%-át. A családi jövedelemhatár 2026-ban is, a szociális vetítési alap összegének 95%-a: 27.075,- Ft
Foglalkoztatást helyettesítő támogatás (FHT)	Jogosult Foglalkoztatást helyettesítő támogatásra jogosult az a személy, akinek az aktív korúak ellátására való jogosultságát	Havi összege A foglalkoztatást helyettesítő támogatás havi összege a szociális vetítési alap összegének 80%-a: 2026-ban 22.800,- Ft/hó

	megállapították, kivéve azt, aki EGYT-re jogosult	
Időskorúak járadéka	Jövedelemmel nem rendelkező jogosult a reá irányadó nyugdíjkorhatárt betöltött személy, akinek saját és vele együtt lakó házastársa, élettársa jövedelme alapján számított egy főre jutó havi jövedelme nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 85%-át, az egyedülálló, a reá irányadó nyugdíjkorhatárt betöltött, de 75 évesnél fiatalabb személy, akinek havi jövedelme nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 100%-át az egyedülálló, 75. életévét betöltött személy, akinek havi jövedelme nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 135%-át	Havi összege 2026-ban 37.165,- Ft/hó 2026-ban 43.700,- Ft/hó 2026-ban 58.990,- Ft/hó Jövedelemmel rendelkező jogosult esetén az időskorúak járadékának havi összege a fentiek szerint járó összeg és a jogosult havi jövedelmének a különbözete.
Gyermekek otthongondozási díja (GYOD)	Jogosult Az a vér szerinti vagy örökbefogadó szülő, aki a súlyos fogyatékoságából eredően önellátásra képtelen vér szerinti vagy örökbe fogadott gyermekéről, vagy a tartós betegségéből eredően önellátásra képtelen gyermekéről gondoskodik (egyazon gyermekre tekintettel csak egy szülő számára állapítható meg). A gyermekkel közös háztartásban élő hozzátartozó részére is megállapítható, ha a	Havi összeg A Szocvtv. 38. §-a szerinti gyermekek otthongondozási díjának a Szocvtv. 39/A. §-a szerinti legkisebb havi összege a 2026. évben 322.800,- Ft. Ha a szülő több olyan gyermekéről is gondoskodik, akire tekintettel a gyermekek otthongondozási díjára való jogosultsága megállapítható lenne, számára havi összeg másfélszeresében megállapított ellátást kell

	szülőnek az ellátásra való jogosultságát a gyermekek tekintettel korábban már megállapították, de a szülő meghalt, vagy a gyermek állandó és tartós gondozásában a saját egészségi állapotára figyelemmel akadályozottá vált, vagy b) a szülő szülői felügyeleti joga a Ptk. 4:186. § (1) bekezdés a), c), e) vagy h) pontja vagy 4:186. § (2) bekezdése alapján szünetel, illetve azt a bíróság megszüntette.	folyósítani (2026-ban 484.200,- Ft). A gyermekek otthongondozási díjának havi összege a más rendszeres pénzellátásban – ide nem értve a Szoc.tv. 39/B. § (5) bekezdés a) pontja szerinti rendszeres pénzellátásokat, ha az ott meghatározott feltételek fennállnak, továbbá a szülő részére folyósított csecsemőgondozási díjat, gyermekgondozási díjat vagy gyermekgondozást segítő ellátást, ha azt nem a gyermekek otthongondozási díjára jogosító gyermekek tekintettel állapították meg, továbbá a gyermeknevelési támogatást – részesülő jogosult esetén a megállapított összegnek és a jogosult részére folyósított más rendszeres pénzellátás havi bruttó összegének a különbözete. Ha a különbözet az ezer forintot nem éri el, a jogosult részére ezer forint összegű ellátást kell megállapítani.
Ápolási díj	Jogosult Ápolási díjra jogosult a hozzátartozó [Ptk. 8:1. § bek. 2. pontja és Szoc.tv. 41. § (1a) és (1b) bek.], ha állandó és tartós gondozásra szoruló - súlyosan fogyatékos, vagy – tartósan beteg 18 év alatti személy otthoni gondozását, ápolását végzi és - az előzőek szerinti ápolat személyre tekintettel a gyermekek otthongondozási díjára való jogosultsága neki vagy hozzátartozójának nem áll fenn. (Szoc. tv. 41. § (1) bek.) Kiemelt ápolási díjra jogosult a hozzátartozó, ha: - komplex minősítés alapján a megváltozott munkaképességű személyek ellátásairól és	Havi összeg a Költségvetési tv-ben meghatározott alapösszeg 100%-a: 2026-ban 51.760,- Ft a Költségvetési tv-ben meghatározott alapösszeg 180%-a (kiemelt ápolási díj): 2026-ban 93.170,- Ft

	egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXCI. törvény (a továbbiakban: Mmtv.) 3. § (2) bekezdés b) pont bd) alpontja szerinti minősítési kategóriába sorolt hozzátartozója, vagy – olyan hozzátartozója gondozását, ápolását végzi, aki után súlyos betegsége vagy fogyatékosága miatt magasabb összegű családi pótlékot folyósítanak (Szoc. tv. 43. §) Emelt összegű ápolási díjra jogosult a hozzátartozó, ha a fokozott ápolást igénylő súlyosan fogyatékos személy gondozását, ápolását végzi és a kiemelt ápolási díj feltételeinek nem felel meg. (Szoc. tv. 43/A. § (1) bek.)	a Költségvetési tv-ben meghatározott alapösszeg 150%-a (emelt összegű ápolási díj): 2026-ban 77.640,- Ft
Fogyatékosági támogatás	Alapeset, ha a súlyosan fogyatékos személy hallási fogyatékos, vagy beszéd fogyatékos - függetlenül az önkiszolgálási képesség meglététől, vagy hiánytól -, illetve akkor is ilyen összegű a fogyatékosági támogatás havonta, ha a súlyosan fogyatékos személynek nem hallási, vagy beszéd, hanem más fogyatékosága van és önkiszolgálási képessége nem hiányzik Emelt összegű díj jár, ha a súlyosan fogyatékos személynek nem hallási, vagy beszéd, hanem más fogyatékosága van, és önkiszolgálási képessége hiányzik, vagy halmozottan fogyatékos	38.251,- Ft 47.081,-Ft